



Consumer and
Corporate Affairs Canada

Consommation
et Corporations Canada

Legal Metrology

Métrieologie légale

APPROVAL No. - N° D'APPROBATION

S.WA-T264

JUL 25 1983

NOTICE OF TEMPORARY APPROVAL

AVIS D'APPROBATION TEMPORAIRE

Company: Ramsey Rec Limited
385 Enford Road
Richmond Hill, Ontario

Société: Ramsey Rec Limited
385 Enford Road
Richmond Hill, Ontario

Manufacturer: Ramsey Rec Ltd.,
Richmond Hill, Ontario

Fabricant: Ramsey Rec Ltd.,
Richmond Hill, Ontario

Type of Device: Two hopper loadout system. Fully electronic, including two(2) Analogic AN5315 instruments, eight(8) Revere load cells, programmable controller, graphic console and line printer.

Appareil: Ensemble de chargement à deux trémies. Entièrement électronique, comprenant deux(2) instruments Analogic de type AN5315, huit(8) dynamomètres Revere, un contrôleur programmable, un support d'enregistrement et une imprimante.

Description: This loadout system provides the indicating and control elements for reclaiming bulk materials from storage tanks, weighing them and loading them into unit train railcars in a continuous manner as the cars pass slowly through a loadout tower.

Description: Ce système de chargement comprend les éléments d'affichage et de commande nécessaires pour extraire les matériaux en bulk des réservoirs de stockage, les peser et les charger de façon continue dans les wagons à mesure qu'ils défilent dans la tour de chargement.

Conditions of Approval:

Conditions d'approbation:

(1) This approval applies to the installations described above located at:

(1) La présent approbation vise l'installation sousmentionnée qui se trouve à:

Gulf Canada Resources Inc.
Robb, Alberta

Gulf Canada Resources Inc.
Robb, Alberta

Greg River Resources
Greg River, Alberta

Greg River Resources
Greg River, Alberta

(2) No device shall be sold for use in trade without written disclosure to the purchaser, prior to the sale, that the

(2) Aucun appareil destiné à être utilisé à des fins commerciales ne doit être vendu sans que le client n'ait

Conditions of Approval: Continued

(3) This approval to expire two year from date of issue.

(4) On expiry of this approval only models listed or described having the same nominal capacities and the same nominal physical dimensions and construction as an installation that has been inspected and verified by Weights and Measures, will be considered for full formal approval. After the date of expiry of this Temporary Approval if a model that has not been approved is to be installed, a new application must be submitted, with installation drawings, in order that the Temporary Approval may be reactivated and an inspection arranged.

Reference No.: G6922-R218-11

Conditions d'approbation: Suite

(3) Le présent avis expire deux ans après sa date d'émission.

(4) Dès expiration du présent avis, seuls les modèles dont les capacités et dimensions nominales ainsi que la construction sont identiques à celles d'une installation déjà inspectée et vérifiée par la Division des poids et mesures seront considérés pour approbation officielle entière. Après la date d'expiration de l'approbation provisoire pour qu'un modèle non approuvé soit installé, une nouvelle demande devra être présentée avec les plans de l'installation afin que l'approbation provisoire puisse être de nouveau en vigueur et qu'une date d'inspection puisse être fixée.

No. de référence: G6922-R218-11

Chief
Legal Metrology Laboratories

W.R. Virtue

Chef
Laboratoires de la Métrologie légale



25 JUN 1983